



Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are the specialty products of this region?” If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse me~” You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round “Information Station” sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics” and “hospitality” to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the “Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由旅行者解決疑難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765

人生地不熟·一問解千愁

New Information Stations—Enjoy friendly experiences

Taiwan
THE HEART OF ASIA
交通部觀光署
Tourism Administration, M.O.T.C.

周邊地區旅遊諮詢服務



臺中i-center旅遊服務體系

臺中火車站旅遊服務中心	臺中市中國建國路172號	04-2221-2126
高鐵臺中站旅遊服務中心	臺中市烏日區站區二路8號	04-3600-6646
臺中清泉崗國際機場旅遊服務中心	臺中市沙鹿區中清路42號	04-2615-5029
石岡旅客服務中心	臺中市石岡區石城街1號	04-2572-4511

Taichung City i-center Travel Service System

Taichung Railway Station	No.172, Jianguo Rd., Central Dist., Taichung City	04-2221-2126
THSR Taichung Station	No.8 Zhanqu 2nd Rd., Wuri Dist., Taichung City	04-3600-6646
Taichung Airport	No.42 Zhongqing Rd., Shalu Dist., Taichung City	04-2615-5029
Shigang Visitor Center	No.1 Shicheng St., Shigang Dist., Taichung City	04-2572-4511

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



借問站資訊



樂成宮

樂成宮建廟的緣由於清乾隆時期，林氏祖先由漳州奉請媽祖香火來台，行至旱溪，媽祖自擇地安身，於是莊民建廟奉祀，至今已有一百餘年的歷史。

內政部於民國七十四年核定樂成宮為國家第三級古蹟，所以亦可安排一趟古蹟之旅，有悠久歷史、兩百年的香爐、雕工精美的神桌、石門枕與石座、青斗石古獅，都是樂成宮兩百年歷史的見證。

Lecheng Temple

During the reign of Qianlong Emperor, the Lin family migrated from mainland China to Taiwan and for safety brought a statue of Mazu from Meizhou with them. When they arrived at the bank of the Han River, the deity wanted them to settle here. Thus a temple was erected at the site to worship Mazu more than two hundred years ago.

The Ministry of the Interior has approved Lecheng Temple as a Class III monument in 1985. So, why not arrange a trip to see the 200-year-old incense burner, intricately-carved credence, pillow-shaped stone foundation and Qindou-stone-made lions, which are the witnesses of the 200-year-old Lecheng Temple.



台灣好行·台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The “Taiwan Tourist Shuttle” is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站接送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低成小旅行。

Taiwan Tour Bus—In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.





鄰近資訊 Food / Accommodation / Places to go

- 臺中放送局**
臺中市北區電台街1號
04-2220-3108
10:00-18:00
Taichung Broadcasting Bureau
No. 1, Diantai St., North Dist., Taichung City
04-2220-3108
10:00-18:00
- 富台鍋貼**
臺中市東區福仁街106號
0919-031-428
週三至週日 06:00-13:30
Fu Tai Fried Dumplings
No. 106, Furen St., East Dist., Taichung City
0919-031-428
06:00-13:30 (Closed on Monday and Tuesday)
- 老太原燒肉飯**
臺中市東區自由路三段109號
04-2215-3137
週一至週六
10:30-14:00 16:30-20:00
Lao Tai Yuan Roast Pork Rice
No. 109, Sec. 3, Ziyou Rd., East Dist., Taichung City
04-2215-3137
10:30-14:00 16:30-20:00 (Closed on Sunday)
- 臺中站前秀泰影城**
臺中市東區南京路76號
04-2211-7988
週一至週五 11:00-22:00
週六日及例假日 10:30-22:00
Showtime Live Taichung Station Store
No. 76, Nanjing Rd., East Dist., Taichung City
04-2211-7988
11:00-22:00 (Weekdays)
10:30-22:00 (Weekends)
- 綠空廊道**
臺中市南區建國北路
04-2228-9111
全天開放
Taichung Overpass
Jianguo N. Rd., South Dist., Taichung City
04-2228-9111
Open all day
- 帝國製糖廠臺中營業所**
臺中市東區樂業路30號
04-2211-2898
週二至週日 10:00-18:00
Imperial Sugar Factory Taichung Sales Office
No. 30, Leye Rd., East Dist., Taichung City
04-2211-2898
10:00-18:00 (Closed on Monday)
- 三井LaLaport臺中**
臺中市東區建德路600號
04-2215-6991
11:00-22:00
Mitsui LaLaport Taichung
No. 600, Jinde Rd., East Dist., Taichung City
04-2215-6991
11:00-22:00
- 建國市場**
臺中市東區建國路500號
04-2224-1440
週二至週日 05:00-12:00
Jianguo Market
No. 500, Jiancheng Rd., East Dist., Taichung City
04-2224-1440
05:00-12:00 (Closed on Monday)
- 新天地西洋博物館**
臺中市東區早溪東路一段456號
04-2213-6222
10:00-18:00
Western Museum Newpalace 1945
No. 456, Sec. 1, Hanxi E. Rd., East Dist., Taichung City
04-2213-6222
10:00-18:00
- 樂業寵物公園**
臺中市東區樂業一路79號
全天開放
Le Ye Pets Park
No. 79, Leye 1st Rd., East Dist., Taichung City
Open all day
- 東光園道自行車道**
臺中市東區東光園路446之1號
全天開放
Dongguang Bikeway
No. 446-1, Dongguangyuan Rd., East Dist., Taichung City
Open all day
- 早溪肉圓**
臺中市東區東光園路592號
04-2211-4552
15:30-23:30
Hanxi Rouyuan
No. 592, Dongguangyuan Rd., East Dist., Taichung City
04-2211-4552
15:30-23:30
- 金衛亭浮誇壽司首代目**
臺中市東區自由路四段106號
04-2211-0607
11:00-14:00 17:30-22:00
Jin Wei Ting Sushi
No. 106, Sec. 4, Ziyou Rd., East Dist., Taichung City
04-2211-0607
11:00-14:00 17:30-22:00
- 山河魯肉飯(精武店)**
臺中市東區精武路285號
04-2212-7581
09:30-18:00(週四、週日公休)
Lo's Autumn Tea
No. 285, Lianwu Rd., East Dist., Taichung City
04-2212-7581
09:30-18:00 (Closed on Thursday and Sunday)
- 建國跳蚤市場**
臺中市東區自由一街557號
06:00-14:00
Jianguo Flea Market
No. 557, Ziyou 1st St., East Dist., Taichung City
06:00-14:00
- 臺中英雄館**
臺中市東區南京路127號
04-2222-3783
Taichung Hero House
No. 127, Nanjing Rd., East Dist., Taichung City
04-2222-3783
- 山河魯肉飯(精武店)**
臺中市東區精武路88號
04-2360-8388
11:30-20:00
Shan He Braised Pork Rice (Jinwu Branch)
No. 88, Jingwu Rd., East Dist., Taichung City
04-2360-8388
11:30-20:00
- 臺中南天宮**
臺中市東區自由路三段309號
08:00-21:00
Nan Tian Temple
No. 309, Sec. 3, Ziyou Rd., East Dist., Taichung City
08:00-21:00
- 麵屋本心**
臺中市東區福仁街22號
17:00-21:00 (週四公休)
Ramen Heart
No. 22, Furen St., East Dist., Taichung City
17:00-21:00 (Closed on Thursday)
- 早溪夜市**
臺中市東區早溪東路一段
0912-466-022
每週二、四、五、六晚上
Hanxi Night Market
No. 1, Hanxi E. Rd., East Dist., Taichung City
Open on Tuesday, Thursday, Friday, and Saturday
- 大魯閣新時代購物中心**
臺中市東區復興路四段186號
04-3611-8888
平日 11:00-22:00 假日 10:30-22:00
TAROKO MALL
No. 186, Sec. 4, Fuxing Rd., East Dist., Taichung City
04-3611-8888
11:00-22:00 (Weekdays)
10:30-22:00 (Weekends)
- 臺中火車站**
臺中市東區臺灣大道一段1號
04-2222-7236
05:00-23:40
Taichung Station
No. 1, Sec. 1, Taiwan Blvd., Central Dist., Taichung City
04-2222-7236
05:00-23:40
- 精武車站**
臺中市東區東光路161號
04-2557-2421
05:10-23:40
Jingwu Station
No. 161, Dongguang Rd., East Dist., Taichung City
04-2557-2421
05:10-23:40
- 麵屋本心**
臺中市東區福仁街22號
17:00-21:00 (週四公休)
Ramen Heart
No. 22, Furen St., East Dist., Taichung City
17:00-21:00 (Closed on Thursday)



樂成宮
地址：臺中市東區早溪街48號
電話：04-2211-1928
服務時間：06：30-22：00
樂成宮建廟的緣由於清乾隆時期，林氏祖先由漳州奉請媽祖香火來台，行至早溪，媽祖自擇地安身，於是庄民建廟奉祀，至今已有一百餘年的歷史。
內政部於民國七十四年核定樂成宮為國家第三級古蹟，所以亦可安排一趟古蹟之旅，有悠久歷史、兩百年的香爐、雕工精美的神桌、石門枕與石座、青斗石古獅，都是樂成宮兩百年歷史的見證。

Lecheng Temple
Address: No. 48, Hanxi St., East Dist., Taichung City
Tel.: 04-2211-1928
Service Hours: 06：30-22：00
During the reign of Qianlong Emperor, the Lin family migrated from mainland China to Taiwan and for safety brought a statue of Mazu from Meizhou with them. When they arrived at the bank of the Han River, the deity wanted them to settle here. Thus a temple was erected at the site to worship Mazu more than two hundred years ago.
The Ministry of the Interior has approved Lecheng Temple as a Class III monument in 1985. So, why not arrange a trip to see the 200-year-old incense burner, intricately-carved credence, pillow-shaped stone foundation and Qindou-stone-made lions, which are the witnesses of the 200-year-old Lecheng Temple.